
Protokoll årsmöte Svartbro gårds samfällighetsförening 25 sept 2022.

1. Mötets öppnande. Ordförande Mats Rosén öppnar mötet och hälsar alla välkomna.      Röstlängden fastställdes.
2. Val av ordförande för mötet: Till posten föreslogs och valdes Mats Rosén

3. Val av sekreterare för mötet: Till posten föreslogs och valdes Karl Sjösten

4. Val av två justeringsmän: Valdes Lotta Pihl och Susanne Ahrén

5. Behörigen utlyst: Ja

6. Fastställande av röstlängd.

7. Styrelsens och revisorernas berättelse: Förvaltningsberättelse samt ekonomisk redovisning föredrogs av Mats
Rosén. Revisor Pernilla Westerberg föredrog revisionsberättelsen och revisorerna tillstyrker balans- och
resultaträkningen och anser att bevilja styrelsens ansvarsfrihet.

8. Ansvarsfrihet för styrelsen: Årsstämman ger styrelsen ansvarsfrihet.

9. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna: Inga

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna: Förslag om ökade arvoden till styrelse om    3 000 kr brutto samt att det
tillkommer 500 kr per möte. En styrelsesuppleant har ett grundarvode om 500 kr samt 500 kr tillkommer per möte då
denna deltar. och revisorer 750 kr brutto godkändes av stämman.

9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat och debiteringslängd: Styrelsen föreslog oförändrad årsavgift 2
000 kr, Mats Rosén meddelade medlemmarna att EU har lagt en lag om att samfällighetsföreningar skall bli
momsskyldiga. Således kommer den nya kostnaden vara 2 500 kr, varav 500 kr är moms. Förslaget godkändes av
stämman.

10. Valberedningen föreslår följande styrelse. Sista verksamhetsår inom parentes

Styrelseordförande Mats Rosen (2024)

Kassör Roger Pihl (2023)

Sekreterare Brigitta Jaksa (2024)

Styrelseledamot och vägfogde Jörgen Westerberg (2024)

Styrelseledamot och skogsfogde Peter Boucher (2024)

Styrelsesuppleant Timothy Hjort (2023)

Revisorer Jeanette Nordén och Pernilla Westerberg Valberedningen sammankallande Karl Sjösten Valberedningen
ledamot Jan Eriksson.

Årsstämman godkänner val av samtliga personer.

11. Val av revisorer: Valdes sittande Pernilla Westerberg och Jeanette Nordén

12. Val av valberedning: Valdes Jan Eriksson och som sammankallande Karl Sjösten.

13. Övriga frågor:

En medlem anser att styrelsen borde ha förhandlat till sig att Mellanskog skulle ha tagit hand om riset som ligger kvar
efter avverkning. Medlemmen anser att styrelsen borde ha förberett sig bättre och varit medvetna om hur det skulle
komma att se ut i efterspelet av avverkningen. Skulle man kunna använda en del av pengarna som kommit in till att
lägga ut uppröjning av ris på entreprenad.

Medlemmen vill även önska av styrelsen samt framtida styrelser att man i framtiden förbereder sig bättre inför framtida
upphandlingar.



Det framkommer även misstankar kring hur mycket skog som faktiskt avverkats. Ordförande kommer att fråga
Mellanskog om detta.

Det framkommer önskemål om att röja upp fler stigar i skogen runt bäcken.
Även röja upp bakom husen.

En medlem informerar kring elnätet och informerar om att det finns flertalet träd i området som hotar vår eltillförsel.

Det framkommer frågor kring diken och vems ansvar det är att gräva. Det fastställs att diken på föreningens mark har
det tidigare funnits oskrivna regler kring att fastighetsägaren sköter dem. Styrelsen tar med sig detta och ser över hur vi
skall göra iordning våra diken.

14: Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt senast 9 oktober. Protokollet publiceras på
hemsidan och anslagstavlan.

Mötet avslutas.

______________________ Lotta Phil, Justerare

______________________ Mats Rosén, Ordförande

______________________________ Susanne Ahrén, Justerare

_______________________________ Karl Sjösten, Sekreterare


